
ZAPISNIK

s 10. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrùane 26. rujna2022. godine s poðetkom u 10
sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u Sisku na prvom
katu.

Sjednici su bili nazoöni vijeónici: Ðulija Adamovió, Bojan Dadasovió-predsjednik Gradskog
vijeóa, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, MiSa Majkió Vukðevió-druga
potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Tomislav Matlekovió, Zvonko Marincelj,
Sanja Miokovió, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulió, Tihomir Posavec, Zorcn Sertió-
prvi potpredsjednik Gradskog vijeé,a, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, Vesna Stengl i
Sa5ka Vukovió.

Odsutni vijeénici: Sonja Borió, Sreóko Telar i Ivica Sipu5-opravdali odsutnost.

Ostali nazoöni: Kristina Ikió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, branitelje
i civilno dru5tvo, Andrea Zlonoga-proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije, Maja Del-Vechio-
privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni sustav, Andrija Rudió-
pomoónik proðelnice Upravnog odjela za upravnq imovinsko pravne i opóe poslove, Silvija
MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraöun i financije, Dina Kurjak Vanió-direktorica
trgovaðkog druStva Gradska trùnice Sisak, Sanja Mehinovió-direktorica trgovaðkog druStva
Sisaðki vodovod d.o.o., Srdan Marió-direktor trgovaðkog dru5tva Gradska groblja Viktorovac,
Tihana Kokanovió-ravnateljica Djeðjeg vfüé,a Sisak Stari, Sandra Kramarió-ravnateljica
Djeðjeg vfüóa Sisak Novi, Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado
Gotovac Sisak, Marijan Bogatió-ravnatelj Gradskog muzeja Sisak, Alma Trauber-ravnateljica
Gradske galerije Striegl, Tanja Tole Majstorovió-ravnateljica Doma kulture Kristalna kocka
vedrine, Alan Franjkovió-ravnatelj Sportsko rekreacijskog centra Sisak, Zd,enko Plevanðió-
snimatelj MreZe TV, Nikola Õutuk-novinar Jutamjeg lista, Goran Ranðió, Emilija Cestarió,
Dario Ozimec, Branimir Spajió-gra<lani kojima su stambeni objekti o5teóeni potresom.

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska Bojan Dadasovió koji je
utvrdio da je sjednici nazoðno 18 vijeónika te se mogu donositi pravovaljane odluke.
Sukladno ðlanku 53. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska, svim vijeónicima poznato je da
se na sjednici Gradskog vijeóa u aktualnom satu postavljaju vijeóniðka pitanja.
Bojan Dadasovió rekao je da óe kao predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska konzumirati
svoje pravo za koje postoji upori5te i u mi5ljenjima Ministarstva pravosuda i uprave
Republike Hrvatske i predloZiti da se aktualni sat ne odrZi.

Prethodni prijedlog predsjednika Gradskog vijeóa usvojen je s 11 glasova za i 7 glasova
protiv: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca,
Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Vesne Stengl te niÈta glasova stzdrùanlh.
Utvrduje se da se vijeóniðka pitanja u aktualnom satu 10. sjednice Gradskog vijeóa Grada
Siska neóe postavljati.

Nakon prethodnog glasovanja, sjednici je pristupio vijeónik Zoran Sertió te je u odluðivanju
sudjelovalo 19 vijeónika.



Bojan Dadasovió predloZio je dopunu dnevnog reda tako da se iza toéke 4. predloZenog
dnevnog reda dodaje nova toðka 5. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Djeðjeg vrtióa Sisak Stari"
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

Obrazloùenje:
Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Djeðjeg vrtióa Sisak Stari
dostavljen je nakon dostavljanja materijala vijeónicima za sjednicu Gradskog vijeóa.

Naglasio je i da su vijeónicima dostavljeni odgovori na vijeóniðka pitanja s prethodnih
sjednica te pohvaljuje struðne sluZbe i izvr5nu vlast.

Prijedlog Bojana Dadasovióa za dopunu dnevnog reda usvojen je jednoglasno s 19 glasovaza.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNE\TNI RED

1. Usvajanje zapisnika s 9. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. lzvjeÉó,e Mandatne komisije o mirovanju mandata ðlana predstavniðkog tijela Darjana
Vlahova te zamjeni ölana predstavniðkog tijela
Izvj estitelj : Marko Rafaj, predsjednik Mandatne komisij e

-sveðana prisega ðlanice Gradskog vijeóa Grada Siska

3. Primanje naznanjelzvjeÉó,ao privremenim smje5tajnim jedinicama uorganizaciji Grada
Siska

4. Aktivnosti vezane uz obnovu od potresa na podruðju Grada Siska nakon 3. sjednice
Gradskog vijeóaGrada Siska odräane 20. listopada2}2I. godine

5. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Djeðjeg vrtióa Sisak Stari.
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniöek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

Dnevni red usvojen je jednoglasno s 19 glasovaza.

Bojan Dadasovió zakazaoje pauzu zaodrùavanje sjednice Odbora zastatutamo-pravna
pitanja.

Õlanovi Odbora: Bojan Dadasovió, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Zeljko Ðermanovió i
Tomislav [Salj razmatrat é,e dopunjenu toðku dnevnog reda.

Utvrduje da su navedeni õlanovi Odbora jednoglasno s 5 glasova za dalí pozitivno mi5ljenje
na Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Djeðjeg vrtié,a Sisak Stari i
proslijedili ga Gradskom vijeóu narazmatranje i usvajanje.

Pauza jepoõelau 10 sati i 8 minuta, azavríena jeu 10 sati i 11 minuta.
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Utwduje se da je nakon pauze sjednici bilo nazoðno l9 vijeónika.

TOCKA 1.

Sanja Miokovió istaknula je primjedbu koja je promakla kod odrùavanja 9. elektroniðke
sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska, a radi se o tome da je postavila pitanje na koje nije
dobila odgovor. Radilo se o pitanju vezaîom uz zamjenski objekt djeðjeg vfüóa na Zelenom
brijegu. Rekla je da se obratila i predsjedniku Gradskog vijeó,a i proðelniku Goranu Grguraðu.
Nije dobila nikakav odgovor. Mislila je da óe odgovor na svoje pitanje dobiti u zapisniku s

pro5le 9. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska.

Bojan Dadasovió objasnio je da je upozna| je s pitanjem vijeónice jer ga je osobno
kontaktirala. Elektroniðka sjednica je rentltat pandemije i onemoguóena je odredena
komunikacija uùivo. Omoguóena je razmjena elektroniðkih poruka. U toj situaciji nije bilo
moguóe odgovoriti zbog nedostataka elektroniðkih sjednica. Odgovor na pitanje vijeónice je
moguóe pronaói na internetskim stranicama Katastarskog ureda u Sisku.

Utvrduje se da je zapisnik s 9. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen s

12 glasova za i 7 glasova protiv: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Vesne Stengl.

TOðKA 2.

Nakon podno5enja Izvje5óa predsjednika Mandatne komisije Marka Rafaja, utvrduje se da su
vijeónici primili na znanje

IZVJESÓE
Mandatne komisije o mirovanju mandata õlana predstavniõkog tijela Darjana Vlahova

te zamjeni ðlana predstavniðkog tijela

Sukladno ðlanku 3. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska, nakon Sto predsjednik Gradskog
vijeóa proðita tekst prisege, vijeónica Dubravka Sebek ustaje i izgovara:,,PriseZem":

,,PriseZem svojom ðaðóu da óu duZnost vijeónice u Gradskom vijeóu Grada Siska obavljati
savjesno i odgovorno i da óu se u svom radu drùati Ustava Republike Hrvatske, zakona i
Statuta Grada Siska te da óu se zatzimati za svekoliki napredak Grada Siska, Sisaõko-
moslavaðke Zupanije i Republike Hrvatskeo'.

Vijeónica Dubravka Sebek ustala je i izgovorila: ,,PriseZem".

Bojan Dadasovió ðestitao je vijeónici i zaùeliojoj uspjeðan rad na sjednicama Gradskog vijeóa
Grada Siska.

TOCKA 3.
Marko Kriðka izvijestio je da je Grad Sisak odmah nakon potresa organizirao deset
kontejnerskih naselja za smje5taj stanovnika ðiji domovi su oðteóeni u potresu. Na dana5nji
dan, od 10 kontejnerskih naselja, imamo 7 nasella. Provodimo postupke okrupnjavanja,
odnosno spajanja naselja pa na dana5nji dan u svim kontejnerskim naseljima imamo 190
jedinica stambenog smje5taja s 254 osobe. Smjesteni su u organizaciji Grada Siska i Grad
Sisak o njima brine. Broj ljudi u kontejnerima je znatno veói jer su ljudi smje5teni i u
kontejnerima izvan organizaclje Grada Siska. Izvje5óe o toðnom broju ljudi ima StoZer na
drùavnoj razini. U tim stambenim jedinicama djeluje sustav Crvenog l<nùa i osobe koje su
zaposlene putem javnih radova. Nije idealno. Medutim, trudimo se najvi5e Sto moZemo.
Vjerujemo da óe i na dana5njem sastanku s Vladom Republike Hrvatske biti donesena odluka
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koja se odnosi na kontejnerska naselj a i na prava ljudi koji ùive u kontejnerskim naseljima. U
trenutku Íazorrrog potresa, na podruðju Grada Siska razmi5ljalo se kako najbrùe zbrinuti ljude,
ali s obzirom da to traje, prava ljudi koji su smje5teni u kontejnerskim naseljima treba vezati
uzpravo na obnovu.
Postoje i odredeni ljudi bez definiranog statusa, a radi se o statusu vlasni5tva. U trenutku
potresa neki ljudi su bili podstanari. Trenutno su i dalje smje5teni u kontejnerskim naseljima
pa bi oni teoretski mogli biti smje5teni u kontejnerskim naseljima dugoroðno do kupnje neke
nekretnine. Drùavni StoZer ove godine obvezao se razrije5iti taj status. Ljudi koji su bili
podstanari u trenutku potresa ne bi trebali biti u sustavu zbrinjavanja nakon potresa veó u
sustavu socijalne skrbi jer nisu u moguónosti rije5iti svoje stambeno pitanje. Kontejnerska
naselja nisu rjeðenje za njihovo stambeno pitanje. U rje5avanje njihovog smje5taja trebalo bi
ukljuðiti nadleZno ministarstvo zajedno sa drZavnim StoZerom. U suprotnom, kontejnerska
naselja bit óe vjeðna, a svima je cilj da se ti ljudi vrate u svoje domove. U ovoj situaciji na
podruðju Grada Siska trenutno je samo 3 gradili5ta s montaZnim objektima i jedna zamjenska
gradnja objekta od cigle.
O stambenim zgradama ne trebamo govoriti. O izgradnji zamjenskih stambenih zgrada ni5ta
se jo5 ne zna. Ne zna se naðin na koji bi se te stambene zgrade izgradile. Vjerujemo da óe se u
vremenu koje dolazi pronaói nekakvo rje5enje te da óe se ta obnova pokrenuti Sto prije kako
bismo podnoseói sljedeóe izvje5óe mogli reói da smo zadovoljni jer je kontejnerska naselja
napustio odredeni broj ljudi koji su se vratili u kuóe ili stanove.
Ministar Medved najavio je treóe po redu izmjene zakona. Dakle, u dvije godine, treói put se

mijenja zakon da bismo ne5to pokrenuli. Ponekad ne treba mijenjati samo propise veó treba
promijeniti i ljude koji rade na obnovi kako bi se ne5to pokrenulo. Sigurno ne postoji slovo
zakona koje bi sprjeðavalo da se ljudi vrate svojim kuóama.

U raspravi je sudjelovao Tomislav Kralj, Bojan Dadasovió, Dario Ozimec, Branimir Spajió,
Emilija Cestarió i Goran Radinðió.

Bojan Dadasovió predloZio je zakljuðak kojim Gradsko vijeóe Grada Siska daje pozitivno
mi5ljenje na lzvje5óe StoZera Civilne zaítite Grada Siska o privremenim smjeðtajnim
jedinicama u organizaciji Grada Siska.

Jednoglasno s 19 glasova za, donesenje

ZAKLJUCAK
o davanju pozitivnog miSljenja Gradskog vijeóa Grada Siska na lzvjeSóe Stoãera civilne
zaStite Grada Siska o privremenim smje5tajnim jedinicama u organizaciji Grada Siska

TOCKA 4.
Bojan Dadasovió utvrdio je da se pozivu na 10. sjednicu Gradskog vijeóa Grada Siska nije
odazvao nitko s razine centralne vlasti. Poziv je bio upuóen Ivanu Paladinu, ministru
Ministarstva prostomog uredenja, graditeljstva i drùavne imovine, Goranu HanZeku,
drZavnom tajniku Sredi5njeg drùavnog ureda za obnovu i stambeno zbrinjavanje i Andriji
Mikulióu, glavnom drùavnom inspektoru Drùavnoginspektorata Republike Hrvatske

Kristina Ikió Baniðek dala je uvodno obrazloùenje glede aktivnosti vezarih uz obnovu od
potresa na podruðju Grada Siska nakon 3. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrùane 20.
listopada 2021. godine, odnosno uz potresnu obnovu javnih objekata Grada Siska.
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Ispisani materijal koji se odnosi na prezentaciju potresne obnove javnih objekata Grada Siska
nalazi se u prilogu i sastavni je dio ovog zapisnika.

Maja Del-Vechio objasnila je da ée prezentirati trenutno stanje oko uklanjanja objekata nakon
potresa na podruöju Grada Siska. Neposredno nakon potresa, StoZer civilne za5tite Grada
Siska dostavio je StoZeru Republike Hrvatske popis od 110 objekata kako bi se utvrdio
redoslijed njihovog obnavljanja. Da bi se objekt mogao obnoviti, bila je potrebna izrada
Elaborata postojeóeg stanja gradevinske konstrukcije. NadleZno ministarstvo u veljaði je
donijelo uputu o njegovoj izradi, a samu proceduru i postupak je propisao StoZer Republike
Hrvatske u mjesecu oZujku.
Nakon toga, Grad Sisak je poduzeo aktivnosti zaizradu Elaborata uklanjanja objekata kojima,
ako se utvrdi da je zgrada izgtbila svoju mehaniðku otpornost i stabilnost te da neposredno
prijeti ùivottt i zdravlju ljudi, je bilo potrebno pribaviti suglasnost vlasnika, odnosno svih
suvlasnika, a odluku o uklanjanju je donosio nadleZni StoZer. Tada je to bio StoZer Grada
Siska, a sada je to StoZer Republike Hrvatske.
U prvim trenucima, uklanjanja su se odvijala putem mobiliziranih tvrtki koje su bile
rasporedene na podruðju Grada Siska te je sredinom 2021. godine postupak i proceduru
preuzelo nadleZno ministarstvo. Do mjeseca listopada 2021. godine, doneseno je 59 odluka
nadleZnih stoùera, ali je izvr5eno samo 56 uklanjanja.
U listopadu 202L godine, dopunjen je Zakon o gradevinskoj inspekciji koji je nadleZnost i
postupanja tvezi s uklanjanjima prepustio DrZavnom inspektoratu. Propisana procedura je da
oni donose rje5enja koja se izvr5avaju putem treóih osoba. Detaljnije je propisana procedura
davarya suglasnosti jer su u prethodnim mjesecima suglasnosti bile sporne.
Od tada do danas, Drùavni inspektorat je izdao 65 rje5enja za uklanjanje, a 23 objekta su do
danas uklonjena.
Na Zalost, na podruðju Grada Siska imamo objekte koji joS nisu uklonjeni. Ovdje imamo
popis 56 rje5enja za uklanjanje objekata koji se nalazi i na sluZbenim stranicama DrZavnog
inspektorata s navedenim adresama i statusima njihovog uklanjanja.

Utvrduje se da je za vnjeme izlaganla Maje Del-Vechio sjednicu zbog obveza u 11 sati i 15

minuta napustila vijeónica Ljlllana Slunjski te je sjednici bilo nazoðno 18 vijeónika.

Mateo Lonðar izvijestio je da je trgovaðko druStvo Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o. od
Fonda za zaátitu okoli5a dobilo oko 22 milijuna kuna. U tih 22 mllljuna kuna, bilo je 9,8
milijuna lttnavezanih za nabavku vozila. Nabavljeno je 7 vozila i 1 traktor s prikolicom. Sva
ostala sredstva bila su namijenjena za ði5óenje i uklanjanje otpada, najam prostora,
zbnnjavanja otpada.
Fond je financirao tro5kove do mjeseca svibnja, a nakon toga vi5e nije bilo sredstava za
financiranje pa je ostalo neisplaóenih oko 1,3 milijuna kuna za tro5kove koji nam nisu
podmireni. Navedeno smo podminli iz vlastitih sredstava.

Sanja Mehinovió objasnila je da u trenutku potresa nije bila direktorica Sisaðkog vodovoda
d.o.o. Medutim, upoznataje sa svim podacima. NajvaZnije je da su sve sluZbe bile na terenu.
Sanirani su prikljuðci, lomovi, prikljuõena su kontejnerska naselja.
Izrazíto veliki udar na likvidnost je odluka koju pozdravljamo, ali utjeðe na na5e poslovanje,
da se korisnici oslobode plaóanja vode tri mjeseca. Iztograzdoblja radi se o 6 milijuna kuna.
Kao i ostala trgovaðka druStva, poduzeli smo sve kako bismo povukli Sto vi5e sredstava i
izvr5ili radove na sanacijama, prvenstveno sanacijamataloùnica koji su sada zavr5eni. Radimo
na tome da zavr5imo sve projekte kako bismo u buduónosti osigurali pitku vodu . Kao 5to je
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poznato, postrojenje u Petrinji je staro i o5teóeno je u potresu. Radimo na uvodenju
fotonaponskih elektrana s obzirom na cijene energenata, ponajvi5e elektriðne energije.
Sto se tiðe smanjenja Steta u potresu, Sisaðki vodovod bio je prisutan i odredene Stete smo
pretrpjeli, ali zajedno s Gradom Siskom i s ostalim sluZbama, poku5avamo izaói iz toga i, uz
pomoó novca koji nam je na raspolaganju, koristiti sva moguóa sredstva, fondove iz kojih
bismo se mogli oporaviti. Nema nikakve brige glede opskrbe vodom.

U raspravi je sudjelovala MiSa Majkió Vukðevió, Zeljko Ðermanovió, Marko Rafaj, Bojan
Dadasovió, Tomislav Ktulj, Zvottko Marincelj, Sanja Miokovió, Vesna Stengl, Robert
Grubec, Ivica Rendulió, Lucija Matkovió, Ðulija Adamovió

Marko Rafaj javio se za rijeð zbog povrede Poslovnika rekav5i da ne zna ito se dogodilo.
Trebali smo krenuti u drugom smjeru. MoZemo misliti 5to nazoðni sugradani misle o nama.
Zamolio je vijeónike za kultumo ophodenje bez dobacivanja. Hajdemo se pona5ati kao
vijeónici jer smo izabrani da se barem doliðno pona5amo.

Filip Pjerobon javio se zartleé, zbog povrede Poslovnika. Istaknuo je da povrijeden ölanak 53.
Poslovnika jer predsjednik Gradskog vijeóa nije opomenuo Tomislava Kralja i Sanju
Miokovió te kada vijeónik podigne ploðicu zbog povrede Poslovnika, predsjednik iste
sekunde treba prekinuti sjednicu i pozvati vijeónika da objasni za5to je podigao ploðicu.

Sanja Miokovió javila se za rijeð zbog povrede Poslovnika, a radi se o dopu5tenju vrijedanja
vijeónika, optuZivanju i prijetnjama koje je izrekao zarnjenik gradonaðelnice Grada Siska i
gradonaðelnica Grada Siska kojaizvró,e njezine rijeði.

Tomislav Kralj rekao je da je povrijeden ðlanak 238. Poslovnika Filip Pjerobon prozivao
vijeónike imenom i prezimenom.

Bojan Dadasovió objasnio je da Poslovnik nema 238 ölanaka.

Bojan Dadasovió predloZio je dono5enje zakljuðka kojim se daje pozitivno mi5ljenje na
aktivnosti Grada Siska vezarih uz obnovu od potresa na podruðju Grada Siska u razdoblju od
20. listopada 2021. godine.
Upitao je vijeónike imaju li primjedbe na takav prijedlog zakljuóka? Zapisnik sa sjednice i
tekst prezentacije bit óe dostavljeni svim tijelima drùavne uprave nadleZnim za obnovu ðiji
predstavnici kao i konzewatori nisu na5li vremena da budu prisutni dana5njoj sjednici
Gradskog vijeóa i saslu5aju na5e sugradane.

Marko Kriðka predloZio je da vijeónici razmisle o joS jednom zakljuðku.
U trenutku potresa bilo je 37609 prijavljenih Steta na podruðju Sisaðko-moslavaðke Zupanije.
Ministarstvo zaduùeno za obnovu u jednom tjednu izdqe 10 rje5enja o obnovi. Valjda
izmjenarnazakona rade na tome da poveóaju broj rjeðenjana20 tjedno.
Zakljuéak bi bio da se predlaZe ministarstvu nadleZnom za obnovu zapo5ljavanje l00-tinjak
sluZbenika kako bi se poveóao broj izdanih rje5enja ðije bi izdavanje u ovom trenutku
statistiðki moglo potrajati 24 godíne. Ali to su godine potrebne za izdavanje rje5enja, a ne
godine obnove. Barem da se poveóa broj izdanihrje5enja za 10 tjedno.
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Bojan Dadasovió nije podrZao takav prijedlog zakljuðka, ali neka bude utvrden u zapisniku.
To je ne5to Sto bi trebao biti neðiji redoviti posao. Cilj nam je donijeti zakljué,ak vezaî vz
pr ezentaciju gradonað elni ce.

Bojan Dadasovió objasnio je da nitko iz sredi5nje vlasti, a bio je pozvan, nije do5ao na
sjednicu Gradskog vijeóa. Gradsko vijeóe trebalo bi donijeti zakljuð:ak vezan uz ono Sto se
trenutno radi na podruðju Grada Siska. Bit izlaganja u toðki dana5njeg dnevnog reda je
izlaganje gradonaðelnice po pitanju obnove javnih objekata u vlasni5tvu Grada Siska.
Rekao je kako je njegov stav da Gradsko vijeóe na to treba dati pozitivno mi5ljenje.

Marko Rafaj podrZao je raspravuZvoña Marinceljate predlaùe dopunu zakljuðka stavom da
Gradsko vijeóe kntizira sporost postupka obnove od strane Vlade Republike Hrvatske itd.

Zvotlko Marincelj predloZio je da se zakljuðci definiraju s predsjednicima klubova vijeónika.

Bojan Dadasovió usvojio je prethodni prijedlo g i zakazao pauztr za sastanak predsjednika
klubova vijeónika: Marka Rafaja, Filipa Pjerobona i Tomislava Kralja.

Pauza je poðela u 12 sati i 35 minuta, a zavrÉila je tr 12 sati i 42 minute.

Utvrduje se da u trenutku utvrdivanja prijedloga i glasovanja sjednici nije bio nazoé,an Robert
Grubec te je u glasovanju sudjelovalo 17 vijeónika.

Marko Rafaj izvijestio je da predsjednici klubova vijeónika jednoglasno predlaZu dono5enje
prvog dijela zakljuðka koji je predsjednik Gradskog vijeóa naveo prije pauze, a to je da se daje
pozitivno mi5ljenje na aktivnosti Grada Siska vezane uz obnovu od potresa na podruðju Grada
Siska u razdoblju od 20.listopada 2021. godine te da se prezentacíja i rasprava dostavi svim
driavnim organima nadleZnim za obnovu.

Bojan Dadasovió utvrdio je sljedeói tekst zakljuõka:
I. Daje se pozitivno mi5ljenje na aktivnosti Grada Siska vezane uz obnovu od potresa na
podruðju Grada Siska u razdoblju od 20. listopada 2021. godine.

II. Prezentacija obnove javnih objekata na podruðju Grada Siska i status obnove projekata
dostavit óe se nadleZnim tijelima drùavne uprave za obnovu.

Zvonko Marincelj predloZio je da se u zakljuðku navede i za5to se navedena prezentacija
dostavlja.

Znaöi, drugi zakljuðak: Prezentacija stafusa objekata i rasprava odrùana na tematskoj sjednici
Gradskog vijeóa Grada Siska vezana uz obnovu, dostavit óe se srediSnjim tijelima drùavne
uprave nadleZnim za obnovu, predloZio je Bojan Dadasovió.

S 11 glasova za i 6 glasova protiv: Tomislava Kralj
Miokovió, Tihomira Posaveca, Dubravke Sebek i Vesne
donesen je

a, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Stengl te ni5ta suzdrùanlh glasova
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ZAKLJUCAK
o davanju pozitivnog mi5ljenja na aktivnosti Grada Siska vezane uz obnovu od potresa

na podruõju Grada Siska u razdoblju od 20.listopada 2021. godine

Bojan Dadasovió rekao je da su sva tri kluba vijeónika usugla5avala tekst zaklluéka, a sada

neki vijeónici glasuju protiv.

Na pitanje Sanje Miokovió radi li se o dva zakljvéka, rekao je da je diktirao oba zakljuðka,
prvi i drugi. Glasovalo se objedinjeno za oba zakljuðka, a ne posebno za jedan, a posebno za

drugi zakljuðak.

TOðKA 5.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gorana Grguraða, jednoglasno sa 17 glasova za,

donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Statut Djeðjeg vrtióa Sisak Stari

10. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zavrÉena je u 12 sati i 47 minuta.

v

ZAPISNICAR PROðELNICA NIK

Silvio ak Gordana Karapandãa Prica Bojan Dadasovié

I
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